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STYREMØTE 22. juni 2015 
 
Til stedet: Kåre O. Larsen, Line Paulsen, Oddvar 
Andersen og Øivind Ødegård 
Ikke til stedet: Sten Morgan Stang, Egil Saksæther og Dan 
Peter Murr 
 
SAKSLISTE: 
 
 21/2015. Gjennomgang av referat fra 24. februar 2015 
 
                     Oddvar skaffer ett evaluerings skjema som sendes ungdomsutvalget og                  
                     samlags instruktør ang. Instruktør kurset. 
                     Ellers ingen kommentarer.  
                                   
 
17/2015.  Økonomi: 

- Bidrag til samlaget fra DFS 
Samlaget har fått ca. 30000, 10000 til ungdoms samlingen og 19000 til 
instruktør kurset 

- Det arbeides med "Norgeskort" som inntekts kilde. 
Oddvar er i dialog med leverandør, sender forslag når dette foreligger. 

 
 
 22/2015. Uttak av skyttere til LS 2015 

- Senior 
- Ungdom 
- Veteran 

Senior og veteran laget som skjøt Viken II får fornyet tillit, Ungdoms 
laget kommer etter fylkes mesterskapet. 
Reserver senior: Jan A. Runhovde, Petter Slevigen 
Reserver Veteran: Rune Wallin, Arild Jønsson, Johan M. Syversen og 
Hans Heer. 
Sten Morgan orienterer senior laget, Øivind veteran. 

 
 23/2015. Gjennomgang av saker til skyttertinget. 
                    Sak 6: 5,56. Ombudsmøtet vedtok å stemme for dette i positiv forstand.   
                    Styret kan ikke se at det har kommet noe vesentlig nytt i forbindelse  
                    med innføring av kaliberet som endrer dette.    
                     
                    Sak 8: Opphevelse av nedre alders grense klasse rek.. Østfold er enig i  
                    forslaget, men mener at lagene selv må vurdere sikkenhet, modenhet på den                 
                    enkelte og at foreldre/foresatte må være ansvarlige, lagene er ansvarlige for          
                    opplæring. Dette må komme klart fram i teksten. 
 
 
                    Sak 10: Offisielle landsdels mesterskap 15m., Østfold støtter Akershus sitt  
                    forslag. 
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                    Ellers ingen endringer i de andre sakene.     
 
     
                 
       
 
             
 
 
 
 
 
 24/2015. Gjennomgang av saker til østlandsmøtet. 
                    Styret mener at finfelt bør gå på Lørdag, grovfelt på Søndag. Stevnene        
                    arrangeres den tredje helgen i Mars 
 
 25/2015. Stevner neste år (Terminliste) 
                   Vi ser på dette hver for oss fram til neste møte, hva kan endres? Er det andre  
                   ting som skal med på neste års terminliste. 
 
 
 26/2015. Statutter 

- Endring av arrangement for org. Medalje. 
- Jens Kjelsås minnemedalje. 

Vi tenker gjennom denne skytingen og om det er noe som bør endres, for 
å få opp deltaker antallet. 

 
 
 26/2015. Arrangement av Viken II bane 2016 

- Sarpsborg og Rygge 
Lagene snakker sammen. 

 
27/2015.Andre saker. 

- Utdanningskontakt (styret oppnevner) 
 

-  Kriterier for arrangement av mesterskap. 
 Til tekniske arrangører 
 Alle tenker igjennom dette til neste møte og kommer med forslag. Hva    
bør stilles som krav når mesterskap med finale til slutt arrangeres? 
 
 

 
 


